

3.9 SETE

EMBLEMATIC LES EMBLEMATIKES



EN

UNDER REQUEST, METALOGALVA:

- is at your disposal to study and adapt its DECO poles for other configurations (Ex.: length, inclination, diameter of the sticks, type of fixing of your lights ...).
- may also review, within feasible limits, the technical characteristics of the DECO pole depending on the installation location and the loads to be installed.

The DECO pole can also be embellished with one or more accessories and options, as identified by the following symbols.

FR

SUR DEMANDE, METALOGALVA:

- est à votre écoute pour étudier et adapter ses mâts DÉCO pour d'autres configurations (Ex.: longueur, inclinaison, diamètre des crosses, type de fixation de vos luminaires ...).
- peut également revoir, dans les limites du réalisable, les caractéristiques techniques du mât DÉCO en fonction de lieu de l'installation et des charges à installer.

Le mât DÉCO peut également être agrémenté de l'un ou de plusieurs accessoires et options, tels qu'identifiés par les symboles suivants.

